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Protokół Nr VII/11 
sesji Rady Miejskiej w Czempiniu  

odbytej w dniu 27 kwietnia 2011 roku  
o godzinie 17.00 w Urzędzie Gminy w Czempiniu  

 
Obrady rozpoczęto w dniu 27 kwietnia 2011 roku o godzinie 17.00. 
Obrady zakończono w dniu 27 kwietnia 2011 roku o godzinie 17.55.  
W VII sesji Rady Miejskiej udział wzięło 13 radnych. 
Ponadto, uczestniczyli w niej: 

• Burmistrz Gminy Czempiń - Dorota Lew – Pilarska; 
• Zastępca Burmistrza Gminy Czempiń – Jan Adam Kaźmierczak;  
• Skarbnik Gminy Czempiń - Halina Łączna;  
• Sekretarz Urzędu Gminy w Czempiniu – Aleksandra Marciniak; 
• Przedstawiciel Posterunku Policji w Czempiniu – Michał Brzozowski; 
• Radny Powiatu Kościańskiego – Piotr Nowakowski;     
• Dyrektorzy Gminnych Jednostek Organizacyjnych, 
• Kierownicy Referatów Urzędu Gminy w Czempiniu,  
• Sołtysi i Przewodniczący Zarządów Osiedli w Czempiniu, 
• Dziennikarze, 
• Mieszkańcy gminy Czempiń. 

 
Do punktu 1 porządku obrad: 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu Krzysztof Sankiewicz w dniu 27 kwietnia 2011 
roku o godzinie 17.00 otworzył VII sesję Rady Miejskiej i po powitaniu radnych oraz gości 
oświadczył, że zgodnie z listą obecności, aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 13 radnych, co 
wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na 
podejmowanie prawomocnych uchwał.  
Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 13 radnych: 12 głosami „za”, przy 
braku głosów „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym się” powołała na Sekretarza 
obrad VII sesji Rady Miejskiej w Czempiniu radnego Macieja Głochowiaka.  
 

Do punktu 2 porządku obrad: 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu Krzysztof Sankiewicz poinformował, że radni 
Rady Miejskiej w Czempiniu otrzymali porządek obrad VII sesji. Do przedłożonego porządku 
obrad uwag nie wniesiono.  
 
Wobec powyższego porządek obrad posiedzenia przedstawiał się w sposób następujący:  

1. Otwarcie obrad.  
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z VI sesji Rady Miejskiej w Czempiniu. 
4. Interpelacje i zapytania radnych. 
5. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu gminy 

Czempiń na 2011 rok. 
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6. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego /„Dotacja 
celowa dla powiatu na realizację zadania – przebudowa ciągu dróg powiatowych 
3899P, 3908P, 3919P Czempiń – Jerka na terenie Powiatu Kościańskiego”/. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie przeznaczenia umorzonej części pożyczki                           
z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej                         
w Poznaniu . 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zgłoszenia sołectw Gminy Czempiń do programu 
„Wielkopolska Odnowa Wsi”.  

9. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do opracowania Lokalnego Programu 
Rewitalizacji miasta Czempinia na lata 2011-2020. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Burmistrza Gminy Czempiń.  
11. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Gminy Czempiń w okresie 

międzysesyjnym.  
12. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady Miejskiej w Czempiniu z działalności              

w okresie międzysesyjnym.  
13. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.  
14. Wolne głosy i wnioski.  
15. Zakończenie obrad VII sesji.  

 
Do punktu 3 porządku obrad: 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu radny Krzysztof Sankiewicz poinformował, że 
zapoznał się z protokołem z VI sesji Rady Miejskiej w Czempiniu i nie ma zastrzeżeń co do 
ich treści.  
 
Radny Maciej Głochowiak nadzorujący sporządzenie protokołu z VI sesji Rady Miejskiej                    
w Czempiniu stwierdził, że zapoznał się z protokołem z VI sesji Rady Miejskiej                          
w Czempiniu i nie wnosi zastrzeżeń co do jego treści.    
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 13 radnych jednogłośnie przyjęła protokół 
z VI sesji Rady Miejskiej w Czempiniu odbytej w dniu 28 marca 2011 roku.  

 
Do punktu 4 porządku obrad: 
 
Interpelacje zgłosili:  
1. Radny Stanisław Turno w sprawach: 

1) jakości wody w 2010 roku w wodociągach znajdujących się na terenie miasta i gminy 
Czempiń – na jakim etapie prowadzone są prace w celu poprawienia jakości wody           
w wodociągu publicznym Czempiń – ul. Kolejowa i Czempiń – Borówko Stare;  

2) ponowienia interpelacji w sprawie zamykania budynku dworca PKP w Czempiniu; 
odpowiedź na pierwszą interpelację w tej sprawie była bardzo lakoniczna                            
i niesatysfakcjonująca;  

3) rozpatrzenia możliwości dostawienia koszy na śmieci na ulicy Kolejowej                        
w Czempiniu naprzemiennie po obu stronach drogi prowadzącej w kierunku stadionu;  

2. Radna Zofia Bartkowiak w sprawach:  
1) uporządkowania poboczy drogi przy przetwórni w Jarogniewicach – tzn.. wykoszenia 

trawy, zebrania obciętych gałęzi i piasku przy krawężnikach;  
2) dokończenia załatania dziur w asfalcie w drodze Piotrkowice – Jarogniewice;  
3) załatania dziur w drodze gminnej przez Bieczyny i obok przystanku autobusowego;  
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4) wyremontowania przystanku szkolnego w Jarogniewicach;   
3. Radny Jarosław Konieczny w sprawie rozpatrzenia możliwości utworzenia                        

w Czempiniu płatnej strefy parkowania;  
4. Radny Eugeniusz Cichocki w sprawach:  

1) wykonania przejścia dla pieszych z ul. Zachodniej do chodnika ul. Kościańskie 
Przedmieście w Czempiniu;  

2) przeniesienia znaku informacyjnego „Racot” z ul. Kościańskie Przedmieście na                  
ul. Kolejową – obecna lokalizacja znaku wprowadza kierowców w błąd;  

5. Radna Irena Grzelka w sprawie sprawdzania boiska sportowego przy Szkole 
podstawowej w Głuchowie w czasie wieczornym przez Policję, ponieważ wieczorami na 
terenie tego obiektu młodzież pije alkohol i pozostawia po sobie butelki, które są 
rozbijane; tymczasem młodzież dnia następnego korzysta z boiska i mimo uprzątnięcia 
terenu przez woźnego, rozbite drobne szkoło pozostaje.  

6. Radny Jerzy Krzyżostaniak w sprawach:  
1) załatania wyrw na drodze powiatowej w Gorzycach naprzeciwko wjazdu do zakładu 

RKS;  
2)  przycięcia gałęzi drzewa w Gorzycach miedzy posesjami nr 4 i 5; 
3) naprawy załamanego asfaltu w Borowie na łuku drogi powiatowej wjeżdżając od 

strony Czempinia;  
4) rozpatrzenia możliwości zamontowania lustra na krzyżówce w Borowie (kierunek 

Gorzyce – Gorzyczki) jadąc od strony Gorzyczek w stronę Gorzyc – jest mała 
widoczność od strony Czempinia.  

 
Do punktu 5 porządku obrad:  
 
Do projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu gminy Czempiń na 
2011 rok przedstawionego wraz z uzasadnieniem przez Skarbnika Gminy Czempiń – Halinę 
Łączną:  
 
Radny Wojciech Adamski wskazał, że zastanawia go dopłata do drogi Czempiń – Jerka na 
terenie Powiatu Kościańskiego w wysokości 22 500 zł, ponieważ już raz Rada Miejska                
w Czempiniu podejmowała uchwałę o dofinansowaniu tej inwestycji, tymczasem wzrósł 
kosztorys prac i Powiat kościański chce obciążyć znowu gminę tymi wydatkami. Radny 
Wojciech Adamski wskazał, że jest temu przeciwny. Radny Wojciech Adamski pytał, czy 
ktoś dopłaci gminie Czempiń jeśli wzrośnie koszt jakiejś inwestycji. Zdaniem radnego 
Wojciecha Adamskiego realizacją swojej inwestycji powinien zająć się Powiat. Radny 
Wojciech Adamski wskazał, że w ostatnich ośmiu latach Powiat kościański najmniej wykonał 
inwestycji na terenie gminy Czempiń, nie tyko jeśli chodzi o drogi, ale również o inne 
inwestycje, zatem dlaczego my mamy dokładać do ich inwestycji. Radny Wojciech Adamski 
podkreślił, że jest przeciwny udzielaniu dodatkowych pieniędzy na inwestycje powiatowe.           
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 13 radnych: 12 głosami „za”, przy                     
1 głosie „przeciwnym” i braku głosów „wstrzymujących się” podj ęła uchwałę nr 
VII/56/11 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 27 kwietnia 2011r. zmieniającą 
uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu gminy Czempiń na 2011 rok 
przedstawioną wraz z uzasadnieniem przez Skarbnika Gminy Czempiń – Halinę 
Łączną.                      
Uchwała stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 
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Do punktu 6 porządku obrad:  
 
Do projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego /„Dotacja celowa dla 
powiatu na realizację zadania – przebudowa ciągu dróg powiatowych 3899P, 3908P, 3919P 
Czempiń – Jerka na terenie Powiatu Kościańskiego”/ przedstawionego wraz z uzasadnieniem 
przez Skarbnika Gminy Czempiń – Halinę Łączną, uwag nie wniesiono.  
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 13 radnych: jednogłośnie podjęła 
uchwałę nr VII/57/11 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 27 kwietnia 2011r.               
w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego /„Dotacja celowa dla powiatu 
na realizację zadania – przebudowa ciągu dróg powiatowych 3899P, 3908P, 
3919P Czempiń – Jerka na terenie Powiatu Kościańskiego”/  przedstawioną wraz 
z uzasadnieniem przez Skarbnika Gminy Czempiń – Halinę Łączną.                      
Uchwała stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 
 

Do punktu 7 porządku obrad:  
 
Do projektu uchwały w sprawie przeznaczenia umorzonej części pożyczki  z Wojewódzkiego 
Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Poznaniu przedstawionego wraz                
z uzasadnieniem przez Skarbnika Gminy Czempiń – Halinę Łączną, uwag nie wniesiono.  
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 13 radnych: jednogłośnie podjęła 
uchwałę nr VII/58/11 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 27 kwietnia 2011r.               
w sprawie przeznaczenia umorzonej części pożyczki  z Wojewódzkiego Funduszu 
Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Poznaniu przedstawioną wraz                
z uzasadnieniem przez Skarbnika Gminy Czempiń – Halinę Łączną.                      
Uchwała stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

 
Do punktu 8 porządku obrad:  
 
Do projektu uchwały w sprawie zgłoszenia sołectw Gminy Czempiń do programu 
„Wielkopolska Odnowa Wsi” przedstawionego wraz z uzasadnieniem przez Burmistrza 
Gminy Czempiń Dorotę Lew - Pilarską, uwag nie wniesiono.  
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 13 radnych: jednogłośnie podjęła 
uchwałę nr VII/59/11 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 27 kwietnia 2011r.               
w sprawie zgłoszenia sołectw Gminy Czempiń do programu „Wielkopolska 
Odnowa Wsi” przedstawioną wraz z uzasadnieniem przez Burmistrza Gminy 
Czempiń Dorotę Lew – Pilarską. 
Uchwała stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

 
Do punktu 9 porządku obrad:  
 
Do projektu uchwały w sprawie przystąpienia do opracowania Lokalnego Programu 
Rewitalizacji miasta Czempinia na lata 2011-2020 przedstawionego wraz z uzasadnieniem 
przez Burmistrza Gminy Czempiń Dorotę Lew - Pilarską, uwag nie wniesiono.  
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 13 radnych: jednogłośnie podjęła 
uchwałę nr VII/60/11 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 27 kwietnia 2011r.               
w sprawie przystąpienia do opracowania Lokalnego Programu Rewitalizacji 
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miasta Czempinia na lata 2011-2020 przedstawioną wraz z uzasadnieniem przez 
Burmistrza Gminy Czempiń Dorotę Lew – Pilarską. 
Uchwała stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

 
Do punktu 10 porządku obrad:  
 
Do projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Burmistrza Gminy Czempiń. 
przedstawionego wraz z uzasadnieniem przez radnego Jarosława Koniecznego – 
Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej, uwag nie wniesiono.  
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 13 radnych: 12 głosami „za”, przy 
braku głosów „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym się” podj ęła uchwałę nr 
VII/61/11 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 27 kwietnia 2011r. w sprawie 
rozpatrzenia skargi na Burmistrza Gminy Czempiń. przedstawionego wraz                 
z uzasadnieniem przez radnego Jarosława Koniecznego – Przewodniczącego 
Komisji Rewizyjnej. 
Uchwała stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

 
Do punktu 11 porządku obrad:  
 
Do Sprawozdania z działalności Burmistrza Gminy Czempiń w okresie międzysesyjnym oraz 
wykazu zarządzeń stanowiącego załącznik nr 8 do niniejszego protokołu, zapytań nie 
wniesiono.  
 
Do punktu 12 porządku obrad:  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu radny Krzysztof Sankiewicz poinformował, że 
w okresie międzysesyjnym: 

1. pełnił dyżur w Urzędzie Gminy w Czempiniu w każdą środę tygodnia;  
2. zorganizował wspólne posiedzenie Komisji Rady w dniu 26 kwietnia 2011 roku; 
3. reprezentował Radę Miejską w Czempiniu podczas uroczystości, na które był 

zapraszany – między innymi w Walnym Posiedzeniu Stowarzyszenia Wspierania 
Przedsiębiorczości w Kościanie – będzie pełnił w Stowarzyszeniu przez kolejną 
kadencję funkcję Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej; 

4. w dniach 7-8 kwietnia 2011 roku uczestniczył w zjeździe przewodniczących rad 
zorganizowanym przez WOKISS w Rosnówku;  

5. do Rady Miejskiej w Czempiniu wpłynęły pisma: 
1) Pismo Dariusza Wiśniewskiego z dnia 11 kwietnia 2011r.  - stanowi 

załącznik nr 9 do niniejszego protokołu;  
2) Pismo Burmistrza Gminy Czempiń z dnia 22 kwietnia 2011r. – stanowi 

załącznik nr 10 do niniejszego protokołu;  
3) Pismo „EKO – TECH” w Piotrkowicach z dnia 28 marca 2011 roku – 

stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu;  
4) Pismo Rady Rodziców przy Szkole Podstawowej w Czempiniu – stanowi 

załącznik nr 12 do niniejszego protokołu.   
 
Do punktu 13 porządku obrad:  
 
Odpowiedzi na interpelacje radnych Rady Miejskiej w Czempiniu udzieliła Burmistrz Dorota 
Lew – Pilarska:  
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1. radnego Stanisława Turno w sprawach:  
1) jakości wody w 2010 roku w wodociągach znajdujących się na terenie miasta i gminy 

Czempiń – Burmistrz Dorota Lew – Pilarska wskazała, że wyczerpująca odpowiedź 
zostanie udzielona przez Dyrektora Zakładu Gospodarki Komunalnej w Czempiniu na 
piśmie;  

2) ponowienia interpelacji w sprawie zamykania budynku dworca PKP w Czempiniu - 
Burmistrz Dorota Lew – Pilarska wskazała, że interpelacja zostanie ponowiona;  

3) rozpatrzenia możliwości dostawienia koszy na śmieci na ulicy Kolejowej                        
w Czempiniu naprzemiennie po obu stronach drogi prowadzącej w kierunku stadionu - 
Burmistrz Dorota Lew – Pilarska  wskazała, że interpelacja taka była zgłaszana przez 
radnego poprzedniej kadencji i istnieje możliwość dostawiania tych koszy, z tymże 
zdarza się, że w koszach tych znajdują się śmieci z domostw, nie zaś wrzucane przez 
przechodzących mieszkańców;  

2. radnej Zofii Bartkowiak w sprawach:  
1) uporządkowania poboczy drogi przy przetwórni w Jarogniewicach – tzn.. wykoszenia 

trawy, zebrania obciętych gałęzi i piasku przy krawężnikach - Burmistrz Dorota Lew 
– Pilarska poinformowała, że interpelacja zostanie przekazana do Zarządu Dróg 
Powiatowych w Kościanie;  

2) dokończenia załatania dziur w asfalcie w drodze Piotrkowice – Jarogniewice - 
Burmistrz Dorota Lew – Pilarska poinformowała, że dziury załatano już techniką „na 
zimno”, natomiast pozostałe w najbliższych dniach będą łatane metodą „na ciepło”;  

3) załatania dziur w drodze gminnej przez Bieczyny i obok przystanku autobusowego - 
Burmistrz Dorota Lew – Pilarska poinformowała, że zostało wydane zlecenie na 
załatanie dziur w drogach gminnych, również tych w miejscowości Bieczyny;  

4) wyremontowania przystanku szkolnego w Jarogniewicach - Burmistrz Dorota Lew – 
Pilarska poinformowała, że gmina ma kilka przystanków do wyremontowania, 
jednakże jest problem ze znalezieniem wykonawcy na to zadanie;  

3. radnego Jarosława Koniecznego w sprawie rozpatrzenia możliwości utworzenia                        
w Czempiniu płatnej strefy parkowania - Burmistrz Dorota Lew – Pilarska wskazała, że 
nie ma w Czempiniu zbyt dużo miejsc parkingowych; strefa parkowania mogłaby 
spowodować, że mieszkańcy nie będą tak długo pozostawiali pojazdów w miejscach 
przeznaczonych do parkowania. Burmistrz Dorota Lew – Pilarska poinformowała, że 
procedura utworzenia strefy parkowania to czas około jednego do półtora roku i wiąże się 
również z podjęciem stosownych uchwał przez Radę Miejską; procedura zostanie 
zbadana i przedstawiona Radzie Miejskiej w Czempiniu;   

4. radnego Eugeniusza Cichockiego w sprawach:  
1) wykonania przejścia dla pieszych z ul. Zachodniej do chodnika ul. Kościańskie 

Przedmieście w Czempiniu - Burmistrz Dorota Lew – Pilarska poinformowała, że 
interpelacja zostanie przekazana do Zarządu Dróg Wojewódzkich;   

2) przeniesienia znaku informacyjnego „Racot” z ul. Kościańskie Przedmieście na                  
ul. Kolejową – obecna lokalizacja znaku wprowadza kierowców w błąd; - Burmistrz 
Dorota Lew – Pilarska poinformowała, że interpelacja zostanie przekazana do 
Zarządu Dróg Powiatowych;  

5. radnej Ireny Grzelki  w sprawie sprawdzania boiska sportowego przy Szkole 
podstawowej w Głuchowie w czasie wieczornym przez Policję - Burmistrz Dorota Lew – 
Pilarska poinformowała, że interpelacja zostanie przekazana do Posterunku Policji                  
w Czempiniu;  

6. radnego Jerzego Krzyżostaniaka w sprawach:  
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1) załatania wyrw na drodze powiatowej w Gorzycach naprzeciwko wjazdu do zakładu 
RKS - Burmistrz Dorota Lew – Pilarska poinformowała, że interpelacja zostanie 
przekazana do Zarządu Dróg Powiatowych; 

2) przycięcia gałęzi drzewa w Gorzycach miedzy posesjami nr 4 i 5 - Burmistrz Dorota 
Lew – Pilarska poinformowała, że interpelacja zostanie przekazana do Zarządu Dróg 
Powiatowych; 

3) naprawy załamanego asfaltu w Borowie na łuku drogi powiatowej wjeżdżając od 
strony Czempinia - Burmistrz Dorota Lew – Pilarska poinformowała, że interpelacja 
zostanie przekazana do Zarządu Dróg Powiatowych; 

4) rozpatrzenia możliwości zamontowania lustra na krzyżówce w Borowie (kierunek 
Gorzyce – Gorzyczki) jadąc od strony Gorzyczek w stronę Gorzyc – jest mała 
widoczność od strony Czempinia - Burmistrz Dorota Lew – Pilarska poinformowała, 
że interpelacja zostanie przekazana do Zarządu Dróg Powiatowych.  

 
Burmistrz Dorota Lew – Pilarska w odniesieniu do pism Pana Dariusza Wiśniewskiego 
odczytywanych podczas sesji Rady Miejskiej w Czempiniu, wskazała, że na przykład                      
w kwestii dworca PKP wiele pism kierowanych było z Urzędu Gminy w Czempiniu, jednakże 
ich wyjęcie z archiwum wymagałoby oddelegowania tam pracownika merytorycznego, 
ponieważ sprawy te ciągną się na przestrzeni wielu lat, co oderwałoby go od pracy, na co nie 
można sobie pozwolić, stąd taka a nie inna treść odpowiedzi do nadawcy tych pism.  
 
Burmistrz Dorota Lew – Pilarska poinformowała, że Urząd Gminy w Czempiniu wspólnie           
z Chórem „HARFA” złożyły wniosek do Urzędu Marszałkowskiego – Departamentu Kultury 
na uzyskanie środków na wydanie publikacji o tematyce historyczno – regionalnej „Czempiń 
450 lat nadania praw miejskich magdeburskich” i otrzymał dofinansowanie w kwocie 7 500 
zł.; publikacja zostanie wydana w 500 egzemplarzach, będzie zawierać około 250 stron. 
Burmistrz Dorota Lew – Pilarska poinformowała, że publikacja zostanie wydana w zależności 
od czasu realizacji procedur – na Dni Ziemi Czempińskiej lub na Święto 11 listopada.  
 
Do punktu 14 porządku obrad:  
 
W wolnych głosach i wnioskach:  
 
Radny Stanisław Turno podziękował za to, że udało się w okresie przedświątecznym 
uporządkować ulice miasta Czempinia.   
 
 
Wobec wyczerpania tematyki Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu radny Krzysztof 
Sankiewicz zamknął VII sesję Rady Miejskiej w Czempiniu.      
 
 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu 
/-/Krzysztof Sankiewicz 

 
Protokołował: 
Kierownik Referatu Organizacyjnego 
mgr M. Głucha – Napierała  
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